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              Pan Wiesław Czerniak
                          Radny Rady Miejskiej Karpacza 

Dotyczy: Wykonania oświetlenia w lasku pomiędzy ulicami: Nad Łomnicą i Zagajnik

Odpowiadając na zapytanie jw. informuję, że:

Wykonanie oświetlenia w lasku pomiędzy ulicami Nad Łomnicą i Zagajnik jest wnikliwie
badane, zweryfikowano kilka opcji rozwiązania problemu. 

1.  Warunki  środowiskowe  nie  pozwalają  na  położenie  w  ziemi  oświetlenia,  gdyż
spowodowałoby  to  naruszenie  systemu  korzeniowego  drzew.  Nie  ma  możliwości
położenia oświetlenia w ziemi bez kolizji z drzewami.

2.  Kolejne rozwiązanie,  którym jest sieć napowietrzna, nie jest  praktykowane w terenie
górskim o dużych opadach śniegu oraz bardzo silnych wiatrach. Zagrożenie zerwaniem
sieci  jest  tak duże,  że nie jest  to rozwiązanie ekonomiczne oraz praktykowane na tym
terenie.

Burmistrz Karpacza
/-/ Radosław Jęcek

Do  wiadomości:
1. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karpaczu
2. Biuro Rady Miejskiej Karpacza
3. Sekretarz Gminy Karpacz
4. IGK aa.
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